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Datum 

Tijdstip 

Locatie 

Aanwezig 

 

 

 

 

Afwezig 

 

Extra aanwezig 

 

16 juni 2020 

19.30 uur 

Hybride via raadszaal en Teams 

Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink (CDA), J. van de Beek 

(VVD), , P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), J. Schrijver (PvdA), J.Th. Kröger (JESS), W.P. Rijnders 

(SP), F.N.J. Jansen (D66), F. Teerink (Duurzaam Schagen), mevrouw M.C. Verloop (plv. 

Wens4U), L.A.J. Riteco (GroenLinks), G.E.P. Meijer (griffier), mevrouw M. Teijema 

(verslaglegging) 

 

mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U) 

 

M. de Vries-Adriaanse (griffiemedewerker), H. Vogel (D66), J. Luten (Noordkop Centraal) 

 

 

1. Opening door de voorzitter 

 

2. Vaststellen agenda 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

Mededelingen voorzitter: 

- Omgevingsdienst – naar aanleiding van de discussie over de raadsrapportage van 

Schagen in de RRN, en met name de reactie van de directeur hierop, stelt de 

voorzitter voor om met een delegatie vanuit Schagen (raadsvolgers en 

portefeuillehouder) bij de OD het gesprek hierover aan te gaan. De fractievoorzitters 

krijgen nog te horen welke onderwerpen dan op de agenda staan en kunnen dit 

eventueel aanvullen. De portefeuillehouder wordt gevraagd dit verder te 

organiseren. 

 

Mededelingen griffier: 

- Raadsvoorstel benoeming griffier: Mocht hier hoofdelijke stemming voor nodig zijn 

dan worden er stembriefjes bij alle raadsleden langsgebracht, welke voor een 

bepaalde datum weer retour moeten komen.  

- Raadsinformatiememo hardheidsclausule zonneparken. In de agendacommissie is 

naar aanleiding van de raadsinformatie memo geconcludeerd, dat wanneer het 

college het gesprek hierover wil met de raad, ze met een voorstel moeten komen en 

dit niet met een raadsinformatiememo moeten doen. Wanneer een vergunning 

geweigerd wordt, is dit te lezen in het collegeverslag. Wanneer er over zo’n 

weigering vragen zijn, kunnen die schriftelijk gesteld worden of kan een verzoek 

gedaan worden dit te agenderen voor een oordeelsvormende vergadering. 

De seniorenpartij had gevraagd dit onderwerp te agenderen voor de 

oordeelsvormende vergadering. Het standpunt van de agendacommissie heeft de 

griffier gedeeld met dhr. Groot. Die zou het terugnemen naar de fractie en als het 

alsnog geagendeerd zou moeten worden, zou hij dat laten weten. Dit is niet 

gebeurd. Dhr. Vriend neemt het opnieuw terug naar de fractie en laat nog weten of 

ze het alsnog willen agenderen voor de oordeelsvormende vergadering van 

augustus. 

- De beeldvormende vergadering m.b.t. de evaluatie vergaderstructuur is uitgesteld 

door corona. Gekeken wordt naar een nieuwe datum. Na overleg wordt besloten 

deze bijeenkomst te plannen in september indien er fysiek bij elkaar gekomen mag 

worden. Anders toch weer uitstellen. 
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Mededelingen Rekenkamercommissie: 

- Op 25 juni a.s. is het groepsinterview met een afvaardiging van de raad voor het 

onderzoek Woningbouw. Nog niet alle fracties hebben doorgegeven of er wordt 

deelgenomen aan dit interview en door wie. 

 

4. Besluitenlijst van de vergadering d.d. 28 april 2020 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

5. Lief en Leed 

 Personele zaken worden doorgesproken. 

  

6. Opstellen conceptagenda raad d.d. 23 juni en 30 juni 2020 

De beide agenda’s  worden doorgenomen.  

 

De heer Lensink kondigt aan dat zijn fractie komt met een amendement bij het Paraplu-

omgevingsplan. Waarschijnlijk gezamenlijk met enkele andere fracties. De heer Jansen 

komt bij dit onderwerp wellicht ook met een amendement. 

De heer Riteco komt met een amendement bij het Duurzaamheidsprogramma. 

 

Beide raadsvergaderingen worden digitaal via Teams gehouden. 

 

7. Evaluatie raadsvergadering d.d. 12 mei 2020 en 20 mei 2020, Oordeelsvormende 

vergadering d.d. 13 mei 2020 en 8 juni 2020 en beeldvormende vergaderingen 

Jaarrekening (6 mei), 3D’s (11 mei), 3D’s Webinar (25 mei), RES (28 mei) en I&A (9juni). 

 Raad 12 mei 2020: 

- Een lange vergadering, die binnen Teams goed gestructureerd verliep. 

- Gesproken wordt over het wel of niet laten zien van een afbeelding tijdens de 

vergadering. Afgesproken wordt dat dit mogelijk is bij een Oordeelsvormende 

vergadering en niet bij een raadsvergadering. Vooraf dit wel melden aan de 

voorzitter. 

 

Raad 20 mei 2020: 

- Een digitale vergadering over een dergelijk onderwerp (corona-maatregelen) is als 

lastig ervaren. De persoonlijke interactie wordt erg gemist. 

- Door de wethouder werden alle opmerkingen vanuit de fracties herhaald. 

 

Oordeelsvormende vergadering 13 mei 2020: 

- Gedacht was om het voorstel per hoofdstuk te behandelen. Fracties hadden echter 

het voorstel in zijn geheel voorbereidt. De voorzitter heeft de wijze van behandelen 

tijdens de vergadering aangepast. 

 

Oordeelsvormende vergadering 8 juni 2020: 

- Een goede vergadering. 

- N.a.v. deze vergadering heeft de heer Vogel een brief gestuurd over de wijze van 

het agenderen van stukken door de agendacommissie. De heer Lensink en de heer 

Van de Beek leggen uit dat dit “voorsorteren” door de agendacommissie objectief 

gebeurd. Als er bij het vaststelling van een bestemmingsplan geen zienswijzen zijn 

ingediend stelt de agendacommissie voor om dit stuk rechtstreeks naar de raad te 

brengen. Zodra een fractie dit stuk toch wil bespreken wordt deze verplaatst naar de 

stukken ter advisering. Na uitvoerige discussie hierover wordt afgesproken verder te 

gaan met deze werkwijze. 

 

Beeldvormende vergadering Jaarrekening 6 mei 2020: 

- Een slechte vergadering. 

- Vooraf schriftelijk ingediende vragen zijn deze avond niet behandeld. De 

beantwoording volgde later schriftelijk. 

 

Beeldvormende vergadering 3D’s 11 mei 2020: 

- Vergadering is op een prettige en heldere manier gehouden. 

 

Webinar 3D’s 25 mei 2020: 

- Goede informatie. 

- Had wel veel korter gekund. 

 

RES 28 mei 2020: 

- Vergadering duurde erg lang. 
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- Agenda was te vol. 

- Geen geschikte vergadering om digitaal te houden. 

- Te veel op de details, te weinig op hoofdlijnen. 

- Wel een goed programma. 

 

Beeldvormende vergadering I&A 9 juni 2020: 

- Een prima avond. 

 

8. Hoe ziet Teams eruit voor de buitenwereld 

Uitgebreid wordt gesproken over achtergronden, bijgeluiden, camerastand etc. 

 

De heer Rijnders geeft aan dat er een mogelijkheid is om een bedrijfslogo als 

achtergrond te gebruiken. Dit zou voor Schagen ook kunnen. 

 

9. Organisatie Oordeelsvormende vergadering 25 augustus 2020 

 Nu al moet nagedacht worden over de wijze waarop de vergadering op 25 augustus 

gehouden wordt. 

 

 De heren Rijnders, Riteco en Vriend (zijn de fractievoorzitters die digitaal aan deze 

vergadering deelnemen) geven aan deze hybride vergadering niet prettig te vinden. 

Het is een rommeltje, het geluid is slecht, beeld te ver weg. 

 

 Duidelijk wordt dat de wens om fysiek te vergaderen groot is. Afgesproken wordt tot de 

zomer digitaal te vergaderen.  

 

Verder is duidelijk dat de landelijke richtlijnen gevolgd worden. Nagedacht gaat worden 

over de mogelijkheden qua inrichting van de raadszaal/foyer volgens de RIVM-

richtlijnen, eventuele zaalhuur en het verbeteren van hybride vergaderen. 

 

10. Behandeling kaderbrief 

 De kaderbrief staat op de lijst van ingekomen stukken van de raad van 30 juni 2020. 

Afgesproken de kaderbrief als bespreekstuk te agenderen voor de raad van 23 juni a.s.  

 

11. Rondvraag 

De heer Lensink vraagt n.a.v. een artikel in de krant over de angst voor 2-deling in de 

samenleving door corona naar de stand van zaken in Schagen. De voorzitter geeft aan 

dat op dit moment in Schagen het beeld anders is dan in grote steden. De heer Kröger 

merkt op dat ook de Wooncompagnie deze 2-deling nog niet ziet. 

 

De heer Teerink geeft een toelichting op de bijeenkomst over raadscommunicatie. Dit 

proces is samen met het bureau She knows How opgepakt. 

 

Verder vraagt de heer Teerink naar de situatie op de Markt nu de terrassen zijn vergroot. 

Er zijn nu onoverzichtelijke, gevaarlijke situaties ontstaan. Hij ziet graag dat dit veiliger 

wordt en dat de Markt een vriendelijkere uitstraling krijgt door bijvoorbeeld 

bloembakken. 

De voorzitter geeft een toelichting op de totstandkoming van het vergroten van de 

terrassen in samenwerking met de afdeling openbaar gebied, handhaving en de politie, 

de regelmatige evaluatie en de aanpassingen die hieruit voortkomen. De suggestie van 

de bloembakken wordt bekeken. 

 

De heer Rijnders roept de burgemeester op toch de 2-deling goed in de gaten te 

houden. 

 

De heer Vriend wil weten hoe het zit met de werkeloosheid in Schagen en of dit aan het  

 stijgen is, of er veel vraag is in het Sociaal Domein en of het bezoek aan de balie in het  

T gemeentehuis goed verloopt. De voorzitter zegt toe uit te zoeken hoe het zit met de 

werkeloosheidscijfers in Schagen. Wat betreft het Sociaal Domein legt ze uit dat er 

bijvoorbeeld wel extra jeugdwerkers zijn ingehuurd. De bezoeken aan de balie verlopen 

goed. Alles gaat op afspraak en binnenkort worden de openingstijden verruimd. 

 

 Tenslotte wil de heer Vriend weten hoe het thuiswerken van de ambtenaren verloopt. De 

voorzitter legt uit dat de organisatie zich aan het voorbereiden is om gedeeltelijk 

mensen, gedoseerd en op een verantwoorde wijze, terug te laten komen naar het 

kantoor. 
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 De heer Schrijver ziet ook graag dat de gemeente alert blijft op een eventuele 2-deling. 

Verder wil hij weten wat de burgemeester kan doen bij discretionaire bevoegdheid. 

 De voorzitter legt uit dat ze niet snel gebruik maakt van de discretionaire bevoegdheid 

maar dat de gemeente zich houdt aan de noodverordening. 

 

 Mevrouw Van Kampen geeft aan donderdag, samen met de Boa’s, de markt op te 

gaan om met de bezoekers in gesprek te gaan. Ze nodigt raadsleden uit om mee te 

gaan. 

 

 Mevrouw Verloop maakt zich in deze coronatijd zorgen over arbeidsmigranten die bij 

hun werk wonen.  

 De voorzitter ziet het echter als een kans. Door de pandemie wordt er nu sneller naar de 

situaties waarin arbeidsmigranten verkeren gekeken. 

 

12.  Sluiting 

 

  

Griffier,                                           De voorzitter, 

 

 

De heer G.E.P. Meijer                       Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen 


